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Bytderup Skole

Bylderup Skole a^nn^!
SIogsherredsvej 27
6372 Bylderup - Bov . Tlf. 73 76 88 32
E-mail: bylderupskole@aabenraa.dk
Hjemmeside : www.bylderupskole.dk

Bylderup, den 8. juni 2022

Møde i Fællesbestyrelse for Bylderup Skole og Børnehus

Tirsdag den 14. juni 2022
kl. 18.30 - 21.(

Mødeleder: Lasse
Afbud: Bo - Anna Kathrine - Lars -

Dagsorden:
l. Godkendelse af dagsorden:

2. Meddelelser:

a) Formand:
b) Medarbejderrepræsentanterne:

børnehave,skole

c) Elevrådet:
d) Ledelsen:

børnehave, skole

Referat:

Formand.

• Der har været en forældrehenvendelse til

Lasse vedr. en unavngiven lærer. Besty-

reisen går ikke ind i enkelt sager og har
opfordret til henvendele til Søren og
Line

• Bestyrelsen har været med underskriver
af en skrivelse vedr. frivillig nationale

test. Der har været en tilbagemelding på

at den er modtaget.

Medarbejder rep. Børnehave - Imi

• Bedsteforældre dag var en god dag. Bed-

steforældrene medbringer blomster til

krukker og legeplads.

• Afslutningsfest for kommende skole-

børn, først for børnehavens øvrige børn

og dagen efter for forældre.

Medarbejder rep. - Elisa

• Der er godt gang i eksamen, skole hjem

samtaler og div. Møder.

• Det er positive oplevelser med foræl-
drene i forbindelse med samtalerne.

• Der er travlhed og god stemning.

Ledelsen - Børnehave - Line:

• Der skal ansættes en ny pæd. Medhjæl-

per.
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3: Translokation den 22. juni:

4. Fællesbestyrelse pr. l. august;

5: Antal af principper bestyrelsen skal

arbejde med i 2022-2023:
Drøftelse

• Presset rent personalemæssigt idet vikar

er sygemeldt.

• Der kommer nyt stakit i sommerferien.

(l. etape)

Ledelsen - Skole - Søren:

• Eksamen godt i gang.

• En lærer har sagt op, det er lykkedes at

lave en fagfordeling uden ny ansættelse.

• Der har været goddag møde for ny Bør-
nehave klasse.

• Infonnøde og forældre arrangent kom-

mende 7. klasse i morgen. Der er mange

tilmeldte. Det er rigtigt positivt.
• Der kommer to nye elever til kommende

8. klasse. Der er evt. flere nye elever un-

dervejs.

• Hallen er booket.

• Anika laver snacks og sørger for drikke-

varer.

• Hans stiller stole osv op.

• Søren og Lasse siger begge noget, de
koordinerer.

• Lene (klasselærer) siger også noget.

• Søskende er velkomne.

• Cecilie Beck Jepsen. (Mor til Clara 3.

klasse.) vil gerne overtage Lars plads.
Hun er suppleant. Hun vil helst sidde en

2 års periode.

• Søren arbejder videre med det.

• Der mangler stadig en forældrerep. For

børnehaven l. august.

• Line arbejder videre med det.

• Flere af vores principper kan evt. skri-

ves sammen. (f.eks.lærerteam-klasselæ-

rerfunktion-fagfordeling)

• Lejrskole pricippet skal drøftes og op-

dateres.

• Endelafpricipemeerlavetudfraan-
dre rammer, idet vi havde langt flere

elever på det tidspunkt.



6: Åben skole:
Nedsættelse af arbejdsgruppe

7: Rullende planlægning skoleår 2022-
2023
Bilag

8: Evaluering af årets arbejde:

• Principper vi ikke bruger mere bør slet-
tes eller omformuleres.

• Lejrskoleprincippet er det første kon-
krete princip vi tager fat i. (l. møde ef-

ter sommerferien)

• Fortsættelse af drøftelse fra sidste

møde.

• Elisa italesætter at personalet bør med-

inddrages.

• Sørenhar snakket med et par af medar-

bejdeme. (håndværk og design - maker-

Space)
• Vi har også en form for "åben skole"

nu, hvor skolen bmges til. F.eks.

"Ivans foredrag" og Ellens "malerkur-

sus"

• Der er mulighed for, at søge midler ved

Ålandets pulje.

• Arbejdsgruppe bestående af Søren,

Lasse, Kirsten, Elisa og Ina.

• Se bilag, (opdateres og sendes ud med
referatet)

Steven: Arbejdsgruppe vedr. nybyggeriet har
gjort det virkelig godt. Det har været super at
være vidne til.

Medarbejderne har gjort det fantastisk. De har
arbejdet under sværere vilkår.
Flot som børn og medarbejdere har taget det

nye i bmg.

Kirsten: positvt at være med til årsberetningen,

Der var delte meninger om, at det var to steder,

men godt alle oplevede det nye.
Virtuel årsberetning når langt ud. Sætter noget i

gang blandt forældrene.

Imi: mange gode diskusioner og drøftelser på

møderne. Det er spændende og giver en god
dynamik.

Søren: Positivt at vi er begyndt at holde mø-

deme forskelige steder. Det skal vi holde fast i.

Det giver noget til fællesskabet.
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9: Punkter til næste møde:

10: Eventuelt:

Næste møde onsdag d. 10. august 2022 kl.
18.30

Elisa: Godt vi har fysiske møder igen. Online

møderne kan dog også noget.

Ina: Det har været en god oplevelse at være en

del af denne bestyrelse. Der er en god struktur

og ting bliver afsluttet.

• Princip vedr. lejrskole.

• Tage stilling til om princip vedr. sam-

menlægning af principperne "lærer-
team-klasselærerfunktin-fagfordeling"

er det princip der har næsthøjeste priori-

tet eller om det er et andet princip vi

skal tage fat i til november mødet.

• Hvem deltager i hvilke forældremøder.

• Forberedelse af "Ravsted mødet"

TAK til Jacob for delagelse i bestyrelsen.
STOR ros til Jacob for hans engagerede ind-

sats.

Det er Dorthes sidste møde. TAK til Dorthe for
hendes indsats i bestyrelsen.

Kirsten opfordrer til, at vi italesætter "Den

gode tone" først i det nye skoleår. Flere foræl-
dre i bestyrelsen hører eksempler på "Dårlig

tone" refereret hjemme.
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